



## MAJLIS BANDARAYA KUALA TERENGGANU

### TAWARAN TENDER

Terbuka kepada Kontraktor bumiputera Negeri Terengganu yang berpengalaman dan berkeupayaan serta berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia bawah kepala 221003 (Mengangkat Sampah) sahaja dengan pendaftaran masih sah laku tempohnya adalah dipelawa untuk perkhidmatan seperti berikut:

#### KERJA-KERJA PERKHIDMATAN PEMUNGUTAN DAN PENGANGKUTAN SAMPAH (LORI KOMPAKTOR) UNTUK TEMPOH TIGA ( 3 ) TAHUN BAGI KAWASAN :

NO. TENDER	LOKASI	TAKLIMAT (DIWAJIBKAN)	TARIKH TUTUP TENDER	HARGA DOKUMEN
MBKT: T25/2018	ZON A Kawasan Bandar Dan Sekitarnya	Tarikh : 30/09/2018 Masa : 10.00 pagi	22/10/2018 Sebelum Jam 12.00 Tengah Hari (Dokumen Yang Dihantar Lewat Tidak Akan Dipertimbangkan)	RM100.00
MBKT: T26/2018	ZON B Kawasan Kuala Ibai Dan Sekitarnya	Tempat : Stadium Negeri, Jalan Sultan Mahmud		
MBKT: T27/2018	ZON C Kawasan Simpang Tokku Dan Sekitarnya	Taklimat adalah diwajibkan kepada semua petender		
MBKT: T28/2018	ZON D Kawasan Batu Enam Dan Sekitarnya	Kontraktor yang menghadiri taklimat dikehendaki mengemukakan Sijil Asal Pendaftaran Kementerian Kewangan Malaysia		
MBKT: T29/2018	ZON E Kawasan Gong Badak Dan Sekitarnya	Hanya penama yang tercatat pada sijil tersebut sahaja dibenarkan hadir taklimat		
Dokumen Tender boleh diperolehi bermula pada 01/10/2018 sehingga 15/10/2018 Di Kaunter Tingkat 6, Jabatan Kesihatan Persekitaran, Majlis Bandaraya Kuala Terengganu.				

- Kontraktor diwajibkan membawa sijil asal dan mengemukakan sesalinan sijil-sijil yang berkaitan semasa mendapatkan Dokumen Tender. Sijil-sijil berkenaan mestilah sah laku tempohnya.
- Bayaran untuk Dokumen Tender boleh dibuat dalam bentuk Draf Bank atau Wang Pos berpalang atas nama Datuk Bandar, Majlis Bandaraya Kuala Terengganu. Bayaran ini tidak dikembalikan.
- Dokumen Tender akan dijual kepada Kontraktor / wakil yang hadir taklimat dan membawa Sijil Pendaftaran ASAL yang dikeluarkan oleh Kementerian Kewangan Malaysia.
- Dokumen yang lengkap diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang berlakri dan ditulis bilangan No. Tender serta Tajuk Tender di bahagian atas sebelah kiri, dihantar tangan atau diposkan berdaftar sebelum pukul 12.00 tengah hari dan dimasukkan ke dalam :

Peti Sebut Harga & Tender,  
Tingkat 1, Bahagian Pengurusan Kontrak & Pelaburan,  
Majlis Bandaraya Kuala Terengganu.

Datuk Bandar,  
Majlis Bandaraya Kuala Terengganu.

Tarikh : 24 /09/2018